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Abstract (en)
Spray nozzle (1) comprises an outlet opening (4) forming a liquid stream and a baffle (7) arranged in the direction of flow behind the outlet opening
to produce a fan spray. The baffle is a convex surface of a tongue (8) extending from the outlet opening into the liquid stream. Preferred Features:
The baffle lies at an angle ( alpha ) to the axis (6) of the liquid stream emerging from the outlet opening. The width of the tongue increases in the
direction of the liquid stream.

Abstract (de)
Es wird eine Sprühdüse beschrieben, die mit einer Austrittsöffnung zur Bildung eines Flüssigkeitsstrahles und mit einer in Strömungsrichtung
hinter dieser angeordneten Prallfläche 7 zur Erzeugung eines Sprühfächers versehen ist. Die Prallfläche wird dabei als konvex gekrümmte
Oberfläche einer sich von der Austrittsöffnung 4 in den Flüssigkeitsstrahl erstreckenden Zunge 8 ausgebildet, wobei die Prallfläche auch unter einem
Anstellwinkel α zur Achse 6 des aus der Austrittsöffnung austretenden Flüssigkeitsstrahles steht. <IMAGE>
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